

FTKLAA Middle & Long Distance Run 2014

Sports Toto contributed in kind of various products for the FTKLAA Middle & Long Distance Run 2014. The event was held on 1 November 2014 at Padang Merbok, Kuala Lumpur and saw great participation by sports enthusiasts from all walks of life including young students.

Organized by the Federal Territory Amateur Athletic Association (FTAAA), it featured six categories and the champions for each category received a cash prize, medal, certificate as well as sports bag and umbrella contributed by Sports Toto.

The event provided a good opportunity to discover potential athletes as well as improve their skill. All participants eagerly competed in the pre-designated routes when it was flagged off at 7am.

2014 年联邦直辖区吉隆坡田径协会中及长程竞跑赛

多多博彩为 2014 年联邦直辖区吉隆坡田径协会中及长程竞跑赛，赞助了多类礼品给该项赛事。该活动是在 2014 年 11 月 1 日假吉隆坡默布草场举行，并吸引了来自各社会阶层，包括在籍学生的运动爱好者。

这项由联邦直辖区吉隆坡田径协会（FTKLAA）主办的赛事共分成 6 个参赛组别，而在每个参赛组别胜出的冠军得主会获得现金奖、奖牌、奖状以及由多多博彩赞助的运动包和雨伞。

这项活动提供了一个良好的机会，以发掘有潜能的运动员并提高他们的技能。各组别的参赛者在上午 7 时陆续开跑，并在预先规划好的路线上奋力迈进以期脱颖而出。